

Tesco Ong Mali 2019 – House of Prosperity Contest Frequently Asked Question

Q 1: How do I participate in the Ong Mali contest?

A: You must shop at any Tesco stores or Tesco Online Shop (GHS) with a minimum expenditure of RM88 to be entitled to participate in this contest. Tesco Express Stores are not included in this contest

Q2: How much worth of spending must I spend to be entitled to join the contest?

A: Each multiple of RM88 allows 1 chance to open the door to the House of Prosperity to win instant prizes. You will also have a chance to enter the Tesco Ong Mali 2019 contest by submitting via sms to 66600. Upon each submission for the Ong Mali contest, participants will receive a SMS confirmation with your 'ONG' code

Q3: How will I be informed if I have won?

A: Winners will receive a call informing them that they have won. You are required to answer a simple question before qualifying for the winnings.

Q4: How many winners will there be for each week of the contest period?

A: There will be a total of 188 weekly winners nationwide. There will be a total of 188 Tesco ONG Numbers drawn randomly for the duration of the contest; 60 Tesco Ong Numbers drawn per week, for the first 2 weeks, and 68 for Week 3. There will be 3 Grand Prize Winners for this Tesco Ong Mali Contest 2019.

Each weekly winner will win RM880.00 Tesco Vouchers and the Grand Prize is a Trip for 2 to Hong Kong

Q5: If I am a weekly winner, do I stand a chance to win the Grand Prize?

A: You can only win ONCE in the weekly winners' selection. However, you can also be a Grand Prize Winner.

Q6: How long will this contest run?

A: 7th January till 27 January 2018

Q7: Is the Tesco ClubCard Membership number necessary during the registration?

A: It is not compulsory.

Q8: What do I do with the ONG code?

A: If your submission via SMS is a valid submission, an ONG code will be sent to you. Please keep the ONG code for verification purposes if you have been identified as the winner.

Q9: How do I identify myself as a winner to Tesco?

A: Winners must present original Tesco receipts, NRIC and display the SMS indicating your winning Ong code

Q10: What is included in the Grand Prize?

A: Grand Prize includes a 4Days 3 Nights stay in HK for 2 persons inclusive of airfares, hotel accommodation, breakfast for 2, and entrance fees to HK Disneyland. All other expenses will be solely borne by winners

Q11: How and where do I claim my prize?

A : You may claim your prize within 30 days from date of notification from your selected Tesco outlets. Any unclaimed prizes will be forfeited. Collection of prizes will be on own expense.

SOALAN-SOALAN LAZIM – PERADUAN TESCO ONG MALI 2019

1) S: Bagaimana untuk saya sertai peraduan Tesco Ong Mali 2019?

J: 1) Belanja minimum RM88 dalam resit tunggal di mana-mana stor Tesco atau Tesco Online Shop (GHS). Stor Tesco Express dikecualikan.

2) S: Berapa jumlah perbelanjaan untuk saya layak sertai peraduan ini?

J: Peserta boleh menyertai pertandingan Tesco ONG MALI 2019 dengan berbelanja sekurang- kurangnya RM88 dalam satu resit. Peserta akan menerima balasan SMS mengandungi Nombor “ONG’ di dalamnya

3) Bagaimanakah pemenang akan dimaklumkan kemenangannya?

J: Peserta akan dihubungi oleh pihak Tesco yang akan mengendalikan ‘ujian kemahiran’ Mingguan. Jika pemenang berjaya ujian kemahiran in, dia akan layak memenangi hadiah mingguan yang berkenaan.

4) S: Berapakah jumlah pemenang untuk keseluruhan tempoh peraduan?

J: Sejumlah 188 pemenang mingguan dalam seluruh negara. 188 Nombor ‘ONG’ akan dipilih secara rawak sepanjang peraduan ini – 60 pemenang akan dipilih untuk Minggu 1 dan 2, 68 pemenang untuk Minggu 3. Tiga (3) pemenang Hadiah Utama akan dipilih dalam peraduan ini. Setiap pemenang mingguan akan mendapat RM880.00 Tesco Baucer. Pemenang Hadiah Utama adalah percutian ke HongKong untuk 2 orang.

5) S: Adakah saya layak memenangi Hadiah Utama jika saya telah memenangi Hadiah Mingguan?

J: Anda layak memenangi Hadiah Utama walaupun telah memenangi Hadiah Mingguan. Tetapi anda hanya boleh memenangi SEKALI sahaja untuk Hadiah Mingguan

6) S: Bila peraduan ini akan berlangsung?

J: Peraduan akan berlangsung dari 7 Januari 2019 hingga 27 Januari 2019.

7) S: Adakah peserta perlu mengemukakan nombor keahlian Clubcard untuk peraduan ini?

J: Tidak menjadi kewajipan untuk mengemukakan nombor keahlian Clubcard dalam peraduan ini.

8) S: Apa gunanya Nombor 'ONG' yang diterima?

J : Setiap kali SMS dihantar ke 66600 dengan maklumat penuh, peserta akan menerima balasan SMS mengandungi Nombor 'ONG' di dalamnya. Sila simpan SMS ini bersama resit asal Tesco sebagai bukti pembelian sewaktu menuntut hadiah.

9) S: Bagaimana saya mengesahkan diri sebagai pemenang Tesco?

J: Pemenang mesti bawa bersama resit asal Tesco, kad pengenalan dan Nombor 'ONG' yang diterimanya dalam balasan SMS daripada Tesco.

10) S: Apakah yang terkandung dalam Hadiah Utama?

J: Hadiah Utama adalah percutian 4Hari 3 Malam untuk 2 orang di Hong Kong termasuk tiket bayaran masuk ke Disneyland, tiket penerbangan, penginapan di Hotel dan sarapan pagi. Semua kos sampingan lain adalah tanggungjawab Pemenang.

11) S: Bagaimana untuk membuat tuntutan hadiah saya?

J: Semua pemenang akan dihubungi untuk menuntut hadiah mereka dari cawangan Tesco yang dipilih pada masa dan tarikh tertentu. Pemenang mesti menuntut hadiah mereka dengan perbelanjaan sendiri dalam tempoh tiga puluh (30) hari dari tarikh makluman.

FAQ 常见问题与解答 – Tesco ONG MALI 竞赛2019

问：我如何能够参与Ong Mali竞赛？

答：您必须在Tesco网上商店或在任何一家的Tesco分行消费至少马币八十八令吉在单一收据以获得参赛资格。Tesco Express 分行不包括在本次竞赛中。

问：我必须消费钱多少才能参与此竞赛？

答：每消费马币八十八令吉的倍数就各享有一次开启“繁荣之家”的机会以赢取即时奖品。您也有机会通过发送短信至66600参与Tesco Ong Mali 2019 竞赛。参赛者将于每次信息提交后获得附有Ong码的确认短信。

问：我如何得知自己在竞赛中胜出？

答：获奖者会接获得奖来电。您必须正确回答一道简单的问题以认证为合格的获奖者。

问：竞赛期间将会有多少位的每周获奖者？

答：全马一共有188位每周获奖者。竞赛期间，188个Tesco Ong码将经由电脑随机系统遴选。第一与第二周各有60个Tesco Ong码经由电脑随机系统遴选；第三周则有68个Tesco Ong码经由电脑随机系统遴选。Tesco Ong Mali 2019 竞赛设有3份大奖。每位每周获奖者将会赢得马币八十八令吉的Tesco礼品券；而大奖则是2份香港四天三夜旅游配套。

问：如果我是每周获奖者，我还有机会角逐大奖吗？

答：您只能在每周获奖者的遴选中赢得一次。但是，您也有机会成为大奖得主。

问：此项竞赛为期多久？

答：2018年1月7日至1月27日

问：是否必须使用Tesco Clubcard会员编号注册此竞赛？

答：这不是强制性的。

问：所收到的Tesco Ong码有何用途？

答：如果您通过短信提交的内容是有效的，一条附有Ong码的信息将会发送至您。请保存该含有Ong码的信息以作为获奖者的验证凭据。

问：我需如何向Tesco证明自己是获奖者？

答：获奖者必须出示Tesco原版收据，以及附有获奖Ong码的短信。

问：大奖包含了什么？

答：大奖为2份香港四天三夜旅游配套，其中包括往返机票、酒店住宿、每日早餐以及香港迪士尼乐园门票。所有其他未明确指定的消费均由获奖者独自承担。

问：我能如何领取我的奖品？我需要到哪里领取我的奖品？

答：您可以在收到领奖通知的30天内自费前往您所选择的Tesco分行领取奖品。无人认领的奖品将会被作废。